
Protokół

Posiedzenia Senatu Uniwersytetu Szczecińskiego

w dniu 21 marca 2024 r.

Posiedzenie prowadził JM Rektor prof. dr hab. Waldemar Tarczyński. 
Obecni członkowie posiedzenia zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1).

Porządek obrad

JM Rektor poinformował o zmianie w porządku obrad: punkt 31 - przyjęcie protokołu 
obrad Senatu z dnia 25 stycznia br. będzie procedowany na kwietniowym posiedzeniu Senatu 
oraz, że ze względu na dużą liczbę głosowań oraz ze względu na to, że Pani Prorektor ds. 
Organizacji oraz Pan Prorektor ds. Nauki muszą wcześniej opuścić posiedzenie Senatu, 
Komunikaty rektora zostaną przekazane po przeprowadzeniu głosowań wszystkich uchwał. 
W związku z brakiem uwag zmieniony porządek obrad został poddany pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym Senat Uniwersytetu Szczecińskiego przyjął porządek obrad 
bezwzględną większością głosów.

Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 28,
Liczba głosów „za” - 28,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Następnie Pan Rektor pogratulował i wręczył: Pani prof. dr hab. Leonardzie Mariak 
z Instytutu Językoznawstwa - nadanie tytułu naukowego profesora nauk humanistycznych 
w dyscyplinie językoznawstwo oraz Pani prof. dr hab. Beacie Kędzi-Klebeko z Instytutu 
Literatury i Nowych Mediów - nadanie tytułu naukowego profesora nauk humanistycznych; 
Panu drowi hab. Tomaszowi Denkiewiczowi z Instytutu Fizyki - mianowanie na stanowisko 
profesora Uniwersytetu Szczecińskiego; Pani prof. dr hab. Ewa Kołodziejek z Instytutu 
Językoznawstwa- powołanie na Pełnomocniczkę Rektora ds. prostego języka oraz 
pogratulował Panu drowi hab. Markowi Sawczukowi, prof. US Dyrektorowi Instytutu Nauk 
o Kulturze Fizycznej jubileuszu 20 lat pracy zawodowej.

Pani Prorektor ds. Organizacji dr hab. Kinga Flaga - Gieruszyńska, prof. US przedstawiła 
uchwały dotyczące Jej pionu organizacyjnego - jako pierwszą uchwałę dotyczącą wygaśnięcia 
mandatu członka Senatu Pani dr Krystyny Osadczuk, w związku z przejściem Pani Doktor na 
emeryturę Następnie Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała- 
Wacinkiewicz, prof. US, poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony 
projekt uchwały. W związku z brakiem uwag zarządzono jej głosowanie.

Uchwała nr 7 w sprawie wygaśnięcia mandatu członka Senatu Uniwersytetu 
Szczecińskiego - przedstawiciela nauczycieli akademickich niezatrudnionych na
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stanowisku profesora albo profesora Uniwersytetu Szczecińskiego, albo profesora 
dydaktycznego dr Krystyny Osadczuk
Liczba uprawnionych do głosowania — 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Następnie Pani Prorektor ds. Organizacji zajęła się kolejnymi uchwałami, tym razem 
dotyczącymi stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających do rad naukowych instytutów 
i poprosiła Pana Przewodniczącego Uczelnianej Komisji Wyborczej dra hab. Mariusza 
Nawrockiego, prof. US o przedstawienie prac dotyczących wyborów uzupełniających do tych 
rad. Pan Przewodniczący poinformował, że pod koniec miesiąca lutego przeprowadzone 
zostały wybory w wyniku, których obsadzone zostały wszystkie mandaty w tych gremiach. 
Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US, 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone projekty uchwał. 
W związku z brakiem uwag zarządzono ich głosowanie.

Uchwała nr 8 w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających do Rady 
Naukowej Instytutu Pedagogiki na kadencję 2021-2024
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 9 w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających do Rady 
Naukowej Instytutu Nauk Teologicznych na kadencję 2021-2024
Liczba uprawnionych do głosowania — 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 10 w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających do Rady 
Naukowej Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku na kadencję 2021-2024
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 11 w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających do Rady 
Naukowej Instytutu Filozofii i Kognitywistyki na kadencję 2021-2024
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Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 12 w sprawie stwierdzenia ważności wyborów uzupełniających do Rady 
Naukowej Instytutu Ekonomii i Finansów na kadencję 2021-2024
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniach jawnych przyjął powyższe uchwały 
bezwzględną większością głosów.

Pani Prorektor ds. Organizacji omówiła również uchwałę odnoszącą się do wyrażenia 
opinii dotyczącej kandydata na rektora Uniwersytetu Szczecińskiego na kadencję 2024-2028 - 
prof. dra hab. Waldemara Tarczyńskiego, prosząc JM Rektora, którego ta uchwała dotyczyła 
o pozostanie podczas głosowania, gdyż jako Przewodniczący Senatu musi zarządzić 
głosowanie. Pani Prorektor poinformowała, że .JM Rektor jest jedynym zgłoszonym 
kandydatem, który spełnił wszystkie niezbędne wymogi i uzyskał poparcie 16 z 18 rad 
naukowych instytutów w Uniwersytecie, a także poparcie Rady Uczelni. Wszystkie informacje 
wyborcze kandydata zamieszczone są na stronie internetowej Uczelni. Następnie poprosiła 
Pana Przewodniczącego Uczelnianej Komisji Wyborczej dra hab. Mariusza Nawrockiego, prof. 
US o syntetyczną informację dotyczącą tej uchwały. Pan Przewodniczący poinformował, że 
Pan prof. dra hab. Waldemar Tarczyński jest jedynym zgłoszonym kandydatem do objęcia 
funkcji rektora. Zgodnie z przepisami Ordynacji wyborczej kandydat musi uzyskać poparcie 
przynajmniej 4 rad naukowych instytutów, a zgłoszony kandydat uzyskał ich 16. 
Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US, 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
W związku z brakiem uwag zarządzono jej głosowanie.

Uchwała nr 13 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej kandydata na rektora Uniwersytetu 
Szczecińskiego na kadencję 2024-2028 - prof. dra hab. Waldemara Tarczyńskiego
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 29,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Przed omówieniem kolejnych uchwał JM Rektor podziękował za głosowania i zaufanie 
jakim został obdarzony przez Państwa Senatorów, którzy na Niego głosowali, a także za
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okazaną w ten sposób chęć dalszej współpracy z Nim i Jego zespołem na rzecz kontynuacji 
rozwoju Uniwersytetu w tych trudnych czasach.

Następnie Pani Prorektor ds. Organizacji dr hab. Kinga Flaga-Gieruszyńska, prof. US 
przedstawiła ostatnie uchwały odnoszące się do Jej pionu organizacyjnego a dotyczące 
współpracy międzynarodowej Uczelni. Pan Przewodniczący Komisji ds. Współpracy 
Międzynarodowej dr hab. Maciej Kowalewski, prof. US poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekty tych uchwał. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina 
Cała-Wacinkiewicz, prof. US, poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 
przedłożone projekty uchwały. W związku z brakiem uwag zarządzono ich głosowanie.

Uchwała nr 20 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zawarcia przez Rektora 
Uniwersytetu Szczecińskiego umowy o współpracy z podmiotem zagranicznym - Zhejiang 
Sci-Tech University, Chiny
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 29,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 1.

Uchwała nr 21 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zawarcia przez Rektora 
Uniwersytetu Szczecińskiego umowy o współpracy z podmiotem zagranicznym - Baku 
Slavic University, Azerbejdżan
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 22 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zawarcia przez Rektora 
Uniwersytetu Szczecińskiego umowy o współpracy z podmiotem zagranicznym - 
Universidad Antonio Nariflo, Kolumbia.
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 23 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zawarcia przez Rektora 
Uniwersytetu Szczecińskiego umowy o współpracy z podmiotem zagranicznym - 
University of Rojava, Syria
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.
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Uchwała nr 24 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zawarcia przez Rektora 
Uniwersytetu Szczecińskiego umowy o współpracy z podmiotem zagranicznym - Gordon 
Academic College of Education, Izrael
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 25 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zawarcia przez Rektora 
Uniwersytetu Szczecińskiego umowy o współpracy z podmiotem zagranicznym - 
International University of Casablanca, Maroko
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniach jawnych przyjął powyższe uchwały 
bezwzględną większością głosów.

W dalszej kolejności Pan Prorektor ds. Nauki prof. dr hab. Andrzej Skrendo omówił 
uchwały dotyczące Jego pionu organizacyjnego. Pierwsza z uchwał dotyczyła nadania tytułu 
doktora honoris causa Uniwersytetu Szczecińskiego prof. dr hab. Grzegorzowi Węgrzynowi. 
Pan Prorektor poprosił o przekazanie szczegółów Panią dr hab. inż. Beatę Tokarz-Deptułę, prof. 
US, która przypomniała osoby promotora i recenzentów i poinformowała, że wszystkie 
recenzje były pozytywne. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała- 
Wacinkiewicz, prof. US, poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony 
projekt uchwały. W związku z brakiem uwag zarządzono jej głosowanie.

Uchwała nr 14 w sprawie nadania tytułu doktora honoris causa Uniwersytetu 
Szczecińskiego prof. dr hab. Grzegorzowi Węgrzynowi
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 29,
Liczba głosów „za” - 29,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się — 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Następnie Pan Prorektor ds. Nauki prof. dr hab. Andrzej Skrendo omówił uchwałę 
w sprawie szczegółowych zasad przyznawania tytułu profesora honorowego Uniwersytetu 
Szczecińskiego. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, 
prof. US, poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
W związku z brakiem uwag zarządzono jej głosowanie.
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Uchwala nr 15 w sprawie szczegółowych zasad przyznawania tytułu profesora 
honorowego Uniwersytetu Szczecińskiego
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się — 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu jawnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Dalej Pan Prorektor ds. Nauki omówił uchwały dotyczące utworzenia centrów 
i powołania ich dyrektorów, wskazując na ich wagę dla rozwoju Uniwersytetu. W zakresie 
utworzenia Centrum Badań i Międzynarodowej Promocji Języka Polskiego Uniwersytetu 
Szczecińskiego wypowiedziała się Pani dr hab. Adrianna Seniów, prof. US, która wyjaśniła, 
jak ważna jest promocja języka polskiego nie tylko w Polsce, ale też na świecie. 
Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. US, 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone projekty uchwał. 
W związku z brakiem uwag zarządzono ich głosowanie.

Uchwała nr 16 w sprawie zaopiniowania projektu zarządzenia Rektora Uniwersytetu 
Szczecińskiego w sprawie utworzenia Centrum Immunologii Doświadczalnej oraz 
Immunobiołogii Chorób Zakaźnych i Nowotworowych Uniwersytetu Szczecińskiego 
Liczba uprawnionych do głosowania — 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu jawnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Uchwała nr 17 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania dr hab. Pauliny 
Niedźwiedzkiej-Rystwej, prof. US na stanowisko Dyrektora Centrum Immunologii 
Doświadczalnej oraz Immunobiołogii Chorób Zakaźnych i Nowotworowych 
Uniwersytetu Szczecińskiego
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.
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Uchwała nr 18 w sprawie zaopiniowania projektu zarządzenia Rektora Uniwersytetu 
Szczecińskiego w sprawie utworzenia Centrum Badań i Międzynarodowej Promocji 
Języka Polskiego Uniwersytetu Szczecińskiego
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu jawnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Uchwała nr 19 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej powołania dr hab. Adrianny 
Seniów, prof. US na stanowisko Dyrektora Centrum Badań i Międzynarodowej Promocji 
Języka Polskiego Uniwersytetu Szczecińskiego
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniu tajnym przyjął powyższą uchwałę 
bezwzględną większością głosów.

Ostatnie uchwały zostały przedstawione przez Panią Prorektor ds. Kształcenia dr hab. 
Renatę Podgórzańską, prof. US, która wskazała, że są to uchwały typowe dla tego okresu 
w roku. Przewodnicząca Komisji ds. Statutowych dr hab. Ewelina Cała-Wacinkiewicz, prof. 
US, poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone projekty uchwał. 
W związku z brakiem uwag zarządzono ich głosowanie.

Uchwała nr 26 zmieniająca uchwałę w sprawie wytycznych dotyczących tworzenia 
i doskonalenia programów studiów wyższych, programów kształcenia w szkole 
doktorskiej oraz programów studiów podyplomowych i innych form kształcenia
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 27 w sprawie ustalenia programu studiów dla kierunków prowadzonych 
w Uniwersytecie Szczecińskim
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.
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Uchwała nr 28 w sprawie ustalenia programu studiów dla kierunku audyt finansowy
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwala nr 29 w sprawie ustalenia programu studiów dla kierunku filologia hiszpańska
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 29,
Liczba głosów „przeciw” - 1,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 30 w sprawie ustalenia programu studiów dla kierunku management 
w sporcie
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 31 w sprawie ustalenia programu studiów dla kierunku Green Economy - 
zielona gospodarka
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Uchwała nr 32 w sprawie ustalenia programu studiów dla kierunku International and 
European Busines Law (studia w języku angielskim)
Liczba uprawnionych do głosowania - 47,
Liczba głosujących - 30,
Liczba głosów „za” - 30,
Liczba głosów „przeciw” - 0,
Liczba głosów wstrzymujących się - 0.

Senat Uniwersytetu Szczecińskiego w głosowaniach jawnych przyjął powyższe uchwały 
bezwzględną większością głosów.

Komunikaty7 Rektora

Rozpoczynając ten punkt obrad Pan Rektor poinformował, że 27 marca na platformie 
MsTeams odbędzie się zdalnie dodatkowe posiedzenie Senatu związane z przedstawieniem 
informacji dotyczącej obrad Komisji w sprawie przyznania medali i odznaczeń.
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1 Otrzymaliśmy dwa nowe projekty w ramach konkursu Narodowego Programu Rozwoju 
Humanistyki: projekt pracowników Instytutu Historycznego, „O tych którzy odeszli. 
Śladami Polaków Galicyjskich. Od Lwowa do Wiednia”, pod kierunkiem dr Barbary 
Patlewicz. W skład zespołu badawczego wchodzą prof. dr hab. Ryszard Tomczyk, mgr 
Stanisław Boridczenko. Kwota przyznana 1 213 200,00 zł oraz projekt pracowników 
Instytutu Nauk Teologicznych, pod kierunkiem dr hab. Dariusza Śmierzchalskiego- 
Wachocz, prof. US., „ Żywotność katolicyzmu wobec procesów dziejowych na 
Ziemiach Lubuskich od XII do XX wieku”. W skład zespołu badawczego wchodzą dr 
hab. Grzegorz Chojnacki prof. US, dr nauk humanistycznych Maciej Lubik, mgr 
Grzegorz Ostrowski, dr Kamil Wasilkiewicz, dr Ewelina Lidia Polańska, dr Jakub 
Żygawski, Jakub Błażyński, dr Marek Golemski, dr Bożena Grabowska. Kwota 
przyznana 796 326,00 zł.

2. W Szkole Doktorskiej podpisano nowe umowy Erasmus+ z Ankara University (Turcja), 
University of Messina (Włochy), University of Kelaniya na Sri Lance, Batumi Shota 
Rustaveli State University i Caucasus University (Gruzja).

3. W dniach 22-23 lutego odbyły się VIII Ogólnopolskie Spotkania Interdyscyplinarne pt. 
„Interdyscyplinarne ujęcie niepełnosprawności” vol.3 organizowane przez Koło 
Naukowe Doktorantów SD i cieszące się bardzo dużym zainteresowaniem wśród wielu 
doktorantów w kraju.

4 21 lutego odbyło się X Doktorancko-Studenckie Seminarium Naukowym pt. 
„Spotkanie Wschodu i Zachodu. Katoliccy myśliciele wobec duchowości azjatyckiej” 
również organizowane przez Koło Doktorantów.

5. W dniach 27-28 lutego - Pan Profesor Jarosław Korpysa przeprowadził warsztaty 
pt.: "Zaplanujmy badania, czyli jak przygotować IPB?” w ramach akcji „Szkoły 
Doktorskie to nasza przyszłość” organizowanej przez Krajową Reprezentację 
Doktorantów.

6. 7 marca opublikowano monografię pt.: "Interdyscyplinarne Wyzwania Naukowe. 
Monografia Interdyscyplinarnego Koła Szkoły Doktorskiej Uniwersytetu 
Szczecińskiego", pod redakcją Pauliny Małkowskiej, Michała Rozenberga i Pauliny 
N iedźwiedzkiej -Rystwej.

7. 112 grantów dla doktorantów na kwotę 200.000 zł przyznał JM Rektor.
8. Uzyskaliśmy Certyfikat Akredytacyjny dla kierunku: edukacja artystyczna I stopień 

realizowanego w Instytucie Pedagogiki na Wydziale Nauk Społecznych w 9. edycji 
Konkursu Studia z Przyszłością. Komisja Ekspercka Konkursu oceniła kształcenie 
proponowane na kierunku jako innowacyjne, nowoczesne i wartościowe. Certyfikat 
został odebrany na uroczystej Gali Finałowej, która odbyła się 4 marca we Wrocławiu 
przez autorki programu dr Agnieszkę Materne i dr Paulę Wiażewicz-Wójtowicz.

9. 15 stycznia na Uniwersytecie L’Orientale w Neapolu odbyło się spotkanie 
przedstawicieli międzynarodowego konsorcjum „EU-World” powołanego do realizacji 
projektu w programie Erasmus+ European Universities Initiative. Projekt dotyczy 
współpracy uniwersytetów europejskich z uczelniami spoza Unii Europejskiej 
i w swoim założeniu ma się opierać m.in. na budowaniu zintegrowanej 
długoterminowej strategii w obszarze kształcenia, związanej z badaniami i innowacjami 
oraz szeroko rozumianym oddziaływaniem na społeczeństwo. Działania realizowane 
w ramach projektu mają posłużyć utworzeniu wspólnego europejskiego „kampusu” 
szkolnictwa wyższego. Uniwersytet Szczeciński reprezentował Prorektor ds. Finansów 
dr hab. Jacek Batog, prof. US.
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10. 26 stycznia Pan Adam Rudawski - Wojewoda Zachodniopomorski powołał prof. dra 
hab. n.med. Jerzego Sieńko, pracownika naszej Uczelni na stanowisko konsultanta 
wojewódzkiego w dziedzinie chirurgii ogólnej. Rolą konsultanta wojewódzkiego jest 
między innymi prowadzenie nadzoru nad stroną merytoryczną doskonalenia 
zawodowego i szkolenia specjalizacyjnego. Konsultant odpowiada również za 
przeprowadzanie kontroli podmiotów udzielających świadczenia zdrowotne, kontrolę 
ich dostępności oraz wyposażenia w aparaturę i odpowiedni, bezpieczny sprzęt 
medyczny. Konsultant wojewódzki reprezentując szeroko pojęty interes społeczny 
odpowiada za nadzór nad systemem ochrony zdrowia w dziedzinie medycyny, którą 
reprezentuje.

11. Fundacja GPW we współpracy z Giełdą Papierów Wartościowych już po raz dziesiąty 
rozstrzygnęła konkurs na najlepszą pracę licencjacką i magisterską. Nataniel Wypych, 
student Wydziału Ekonomii, Finansów i Zarządzania Uniwersytetu Szczecińskiego 
zajął pierwsze miejsce w kategorii prac licencjackich. Nagrodę otrzymał za pracę 
„Wpływ komunikatu o powołaniu prezesa zarządu na stopy zwrotu spółek notowanych 
na GPW w latach 2000 - 2016”, której promotorką była dr hab. Katarzyna Byrka-Kita, 
prof. US z Instytutu Ekonomii i Finansów Uniwersytetu Szczecińskiego.

12. Do 31 marca można składać wnioski w konkursie na Naukowca Roku. Konkurs 
kierowany jest do nauczycieli akademickich Uniwersytetu Szczecińskiego, którzy 
prowadzącą działalność naukową lub biorą udział w jej prowadzeniu. Celem konkursu 
jest promocja wyróżniających się nauczycieli akademickich oraz ich osiągnięć 
naukowych.

13. Do 31 marca można składać wnioski w konkursie na Najlepszego Młodego Naukowca. 
Konkurs kierowany jest do młodych nauczycieli akademickich i doktorantów, którzy 
prowadzą działalność naukową w Uniwersytecie Szczecińskim. Celem konkursu jest 
promocja wyróżniających się młodych naukowców zatrudnionych w Uniwersytecie 
Szczecińskim i doktorantów Uniwersytetu Szczecińskiego oraz ich osiągnięć 
naukowych..

14. 1 lutego w raurach Uniwersytetu Szczecińskiego gościliśmy pana Dariusza Wieczorka 
- Ministra Nauki, który od Szczecina i naszej Uczelni rozpoczął cykl spotkań ze 
środowiskiem akademickim. Minister Dariusz Wieczorek przedstawił plany działania 
resortu w kontekście podnoszenia jakości kształcenia i podejmowaniu działań zgodnie 
z opiniami Polskiej Komisji Akredytacyjnej odnośnie otwierania nowych kierunków. 
W rozmowach poruszane były także kwestie podwyżek dla kadry akademickiej, 
poprawy warunków studiowania, rozwoju infrastruktury mieszkaniowej i remontu 
akademików.

15. Dr hab. Paulina Niedźwiedzka-Rystwej, prof. US, Zastępca Dyrektora Szkoły 
Doktorskiej US i Lider Zespołu Immunologii Doświadczalnej i Immunobiologii Chorób 
Zakaźnych i Nowotworowych - IMMUNO, została członkiem Lokalnej Komisji 
Etycznej ds. Doświadczeń na Zwierzętach w Poznaniu. Komisja działa przy 
Uniwersytecie Przyrodniczym w Poznaniu - Katedrze Fizjologii, Biochemii 
i Biostruktury Zwierząt. Lokalne komisje etyczne wyrażają zgodę na przeprowadzanie 
doświadczeń na zwierzętach oraz sprawują nadzór nad ich realizacją.

16. Dr hab. Adam Stecyk, prof. US, przewodniczący Komisji Rektorskiej ds. stosowania 
narzędzi sztucznej inteligencji przez członków społeczności akademickiej Uniwersytetu 
Szczecińskiego, znalazł się w gronie laureatów Honorowej Listy 100 osób 
rozwijających kompetencje cyfrowe w edycji za 2023 rok. Szerokie Porozumienie na
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Rzecz Umiejętności Cyfrowych w Polsce opublikowało listę 100 osób, które w sposób 
szczególny przyczyniły się do wzmacniania cyfrowych kompetencji Polek i Polaków 
w roku 2023.

17. Za nami 32. Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Z radością informujemy, 
że w tym roku Sztabowi Uniwersytetu Szczecińskiego udało się zebrać łącznie kwotę 
165.269,35 zł.

18. Dzięki współpracy Uniwersytetu Szczecińskiego z Powszechnym Zakładem 
Ubezpieczeń, kolejnych sześć budynków Uniwersytetu Szczecińskiego wyposażonych 
zostało w Automatyczne Defibrylatory Zewnętrzne (AED). Zakup urządzeń 
sfinansowano z funduszu prewencyjnego PZU. Nowe defibrylatory zostały 
umieszczone w następujących lokalizacjach: Rektorat (al. Papieża Jana Pawła II), 
WPiA (ul. Narutowicza), Dom Studenta „Kordecki” (ul. Kordeckiego), WEFiZ (ul. 
Mickiewicza), WNŚiP (ul. Wąska), WKFiZ (al. Piastów). Urządzenia dołączyły do 
grupy już posiadanych przez Uniwersytet urządzeń AED w umieszczonych 
w budynkach: WEFiZ (ul. Cukrowa), WNS (ul. Krakowska oraz ul. Ogińskiego), 
WNŚiP (ul. Mickiewicza). Planowane jest także uruchomienie kolejnej edycji szkoleń 
z zakresu pierwszej pomocy, które będą obejmowały także obsługę defibrylatora AED. 
W poprzednich edycjach ze szkoleń skorzystało liczne grono studentów oraz ponad 500 
pracowników uczelni. Warto wspomnieć, że jesteśmy jedną z nielicznych Uczelni, która 
posiada ten specjalistyczny sprzęt.

19. Podpisana została umowa pomiędzy Uniwersytetem Szczecińskim a Głównym 
Urzędem Statystycznym. Rozpoczęta współpraca jest sformalizowaniem 
dotychczasowych działań, a także okazją do podjęcia kolejnych inicjatyw i projektów. 
Celem zawartego porozumienia jest nawiązanie wieloletniej i wielokierunkowej 
współpracy, w sprawach związanych z rozwojem statystyki publicznej, wymianą 
wiedzy i wzajemnym wsparciem w obszarze działalności naukowej i badawczej. 
Współpraca zakłada także doskonalenie kształcenia, praktyki zawodowe, konferencje, 
warsztaty i wdrażanie projektów badawczych. W wydarzeniu udział wzięli: prof. dr hab. 
Waldemar Tarczyński - Rektor Uniwersytetu Szczecińskiego, dr Dominik Rozkrut - 
Prezes Głównego Urzędu Statystycznego, Magdalena Wegner - Dyrektor Urzędu 
Statystycznego w Szczecinie, dr hab. Sebastian Majewski, prof. US - Zastępca 
Dyrektora Instytutu Ekonomii i Finansów US, dr hab. Małgorzata Tarczyńska- 
Łuniewska, prof. US - kierownik projektu „Ocena wpływu metrologii na gospodarkę 
w Polsce” oraz dr Monika Rozkrut - kierownik „Projektu kompleksowego system 
informacyjnego Polskiej Metrologii”.

20. W Ministerstwie Nauki i Szkolnictwa Wyższego odbyło się spotkanie wiceministra 
Macieja Gduli oraz wicedyrektora Departamentu Nauki Tomasza Piotrowskiego 
z inicjatorami Ogólnopolskiego Porozumienia Szkół Doktorskich, w tym z udziałem 
Dyrektora Szkoły Doktorskiej US - dr hab. Jarosławem Korpysą, prof. US. Podczas 
spotkania reprezentanci Porozumienia Szkół Doktorskich przedstawili diagnozę 
dotyczącą funkcjonowania szkół doktorskich w Polsce w latach 2019-2023. 
Skoncentrowali się nie tylko na obecnej sytuacji, ale także omówili wyzwania związane 
z kształceniem doktorantów oraz realizacją prac badawczo-naukowych przez młodych 
adeptów nauki.

21. US pozyskał kolejne środki na rozwój dydaktyki. NCBiR Centrum pozytywnie oceniło 
projekt, dzięki któremu nasza Uczelnia ma dodatkowe środki na dostosowanie oferty 
kształcenia do potrzeb rozwoju gospodarki oraz zielonej i cyfrowej transformacji.
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Uczelnia uzyskała dofinansowanie w kwocie 6.641.072 zł na realizację projektu pn. 
„Uniwersytet Szczeciński - wsparcie kierunków studiów z branż kluczowych dla 
rozwoju gospodarki”. Głównym celem projektu jest dostosowanie oferty Uczelni do 
potrzeb rozwoju gospodarki oraz zielonej i cyfrowej transformacji w ramach kierunków 
studiów: Green Economy - Zielona Gospodarka, Kosmologia, Logistyka, Zarządzanie 
Odnawialnymi Źródłami Energii.

22. Uniwersytet Szczeciński uzyskał dofinansowanie w kwocie 1.322.327 zł na realizację 
projektu pn. „Kuźnia kadry dydaktycznej i doktorantów Uniwersytetu Szczecińskiego”. 
Głównym celem projektu jest budowanie potencjału Uniwersytetu Szczecińskiego 
poprzez realizację kompleksowych działań podnoszących kompetencje lub kwalifikacje 
kadry prowadzącej dydaktykę, a także kompetencje lub kwalifikacje doktorantów. Dla 
kadry przygotowano trzy ścieżki wsparcia w formie kursów e - learningowych, 
indywidualnych lub grupowych szkoleń, krajowych oraz zagranicznych wyjazdów 
studyjnych. Dla doktorantów zaplanowano wsparcie w postaci warsztatów i wyjazdów 
studyjnych.

23. Pani dr hab. Beata Bugajska, prof. US, kierowniczka Zespołu Gerontologii Stosowanej 
i Tanatologii działającego w ramach Katedry Pedagogiki Społecznej w Instytucie 
Pedagogiki US, wybrana została do Rady ds. Polityki Senioralnej przy Minister 
ds. Polityki Senioralnej Marzenie Okle-Drewnowicz. Radajest organem opiniodawczo- 
doradczym Ministra do spraw Polityki Senioralnej. Jest powoływana na 2-letnią 
kadencję i liczy 30 członków. W jej skład wchodzą osoby wyróżniające się wiedzą 
i doświadczeniem w kwestiach polityki semoralnej.

24. Biblioteka Główna Uniwersytetu Szczecińskiego zaprasza do korzystania z testowego 
dostępu do platformy online renomowanego wydawnictwa De Gruyter. Do 30 kwietnia 
br. cała społeczność akademicka ma możliwość korzystania z bogatej oferty: 160 000 
e-booków od 56 wydawców, bez zabezpieczeń DRM. Dziedziny naukowe obecne 
w bazie to m.in.: architektura, sztuka, biznes, ekonomia, chemia, informatyka, 
kulturoznawstwo, geografia, historia, prawo, nauki przyrodnicze, językoznawstwo, 
literaturoznawstwo, matematyka, medycyna, muzyka, filozofia, fizyka, nauki 
społeczne, sport, teologia i religia. Dostęp możliwy jest z każdego urządzenia w ramach 
sieci US oraz w tzw. dostępie zdalnym poprzez konto biblioteczne, www.degruyter.com

25. Uchwałą Senatu Uniwersytetu Szczecińskiego rok 2024 ustanowiony został w naszej 
Uczelni „Rokiem prof. Jerzego Wolszczana”, wybitnego ekonomisty, jednego 
z pionierów szkolnictwa wyższego na Pomorzu Zachodnim. Ustanowienie roku 2024 
rokiem prof. Jerzego Wolszczana wynika z licznych rocznic, związanych z Jego 
życiorysem, przypadających w roku 2024. Są to między innymi: 105 rocznica urodzin 
Profesora, 60 rocznica uzyskania przez Niego stopnia doktora habilitowanego, 40 lat od 
Jego śmierci. W ramach obchodów w dniu 26 lutego w siedzibie WEFiZ, przy ul. 
Mickiewicza 64, otwarta została wystawa poświęcona Panu Profesorowi. Kolejnym 
ważnym wydarzeniem w ramach obchodów będzie uroczyste odsłonięcie tablicy 
pamiątkowej, zaplanowane na 24 kwietnia br., godz. 10.00, w sali 126 budynku przy ul. 
Mickiewicza 64. Dodatkowo Uniwersytet Szczeciński aktywnie włącza się w obchody 
ogłoszonego przez Senat RP Roku Edukacji Ekonomicznej, formy docenienia 
poczynionych na przestrzeni ostatnich 100 lat wysiłków tysięcy osób i instytucji 
zaangażowanych w popularyzowanie i przekazywanie wiedzy ekonomicznej. Rok 
Edukacji Ekonomicznej 2024 to największa inicjatywa realizowana w obszarze 
pozaformalnej edukacji ekonomicznej i finansowej w Polsce. Zapraszam do zapoznania
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się z inicjatywami Instytutu Ekonomii i Finansów US, które organizowane są w ramach 
Roku Edukacji Ekonomicznej 2024 - Kalendarium REE Instytutu Ekonomii i Finansów 
US dostępne na stronie internetowej Instytutu Ekonomii i Finansów.

26. Ukazała się publikacja „Młode słowa. Obraz świata, kreacje, konteksty”, której 
współautorką jest prof. Ewa Kołodziejek z Instytut Językoznawstwa Uniwersytetu 
Szczecińskiego. Książka poświęcona jest słowom zgłaszanym do plebiscytu 
Młodzieżowe Słowo Roku, który od 2016 r. cieszy się ogromną popularnością. 
Miłośnikom języka polskiego, śledzącym głosowanie na Młodzieżowe Słowo Roku 
oraz wszystkim, którym zależy na międzypokoleniowym porozumieniu, życzymy 
satysfakcjonującej lektury. Pani Profesor prowadzi również szkolenie dla pracowników 
administracyjnych „Piszmy jasno i prosto! Poprawna polszczyzna na Uniwersytecie”.

27. 4 marca Panie dr Katarzyna Ślusarska i dr Marta Chmiel-Chrzanowska z Katedry 
Archeologii Instytutu Historycznego US, podczas uroczystej gali odebrały certyfikat 
jakości kształcenia „Studia z Przyszłością”. Kierunek studiów archeologia I stopnia 
otrzymał nagrodę specjalną „Lider Jakości Kształcenia”. To wyróżnienie przyznano 
najlepiej ocenionym kierunkom w konkursie certyfikacyjnym. Konkurs „Studia 
z Przyszłością” służy wyróżnianiu najbardziej innowacyjnych, nowoczesnych 
i wartościowych kierunków/programów studiów na polskich uczelniach.

28. Pani dr hab. Teresa Radziejewska, prof. US z Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku US 
została powołana do uczestniczenia w Panelu Ekspertów ONZ ds. Regularnego Procesu 
Globalnego Raportowania i Oceny Stanu Środowiska Morskiego. United Nations 
Regular Process for Global Reporting and Assessment of the State of the Marinę 
Environment to globalny mechanizm ustanowiony przez państwa po Światowym 
Szczycie Narodów Zjednoczonych w sprawie Zrównoważonego Rozwoju w 2002 r., 
który odbył się w Johannesburgu w Republice Południowej Afryki. Ma on na celu 
regularny przegląd środowiskowych, gospodarczych i społecznych aspektów stanu 
oceanów na świecie, zarówno obecnych, jak i w przewidywalnej przyszłości. Celem 
nadrzędnym jest polepszenie oceny stanu środowiska morskiego poprzez wzmocnienia 
podstaw naukowych dla kształtowania działań politycznych w tym zakresie.

29. 7 marca dr hab. Kinga Flaga-Gieruszyńska, prof. US - Prorektor ds. Organizacji US, 
została powołana w skład Rady Naukowej w ramach Naukowej i Akademickiej Sieci 
Komputerowej - Państwowego Instytutu Badawczego w Warszawie. Naukowa 
i Akademicka Sieć Komputerowa (NASK) jest Państwowym Instytutem Badawczym 
odpowiedzialnym za rozwój i zarządzanie infrastrukturą sieciową w Polsce. Jako 
instytucja kluczowa dla polskiego internetu, NASK koncentruje się na zagadnieniach 
związanych z bezpieczeństwem teleinformatycznym oraz rejestracją domen w celu 
prowadzenia badań i zapewnienia bezpiecznego dostępu do sieci.

30. Minister Nauki powołał Pana Piotra Zarembę Przewodniczącego Samorządu 
Studenckiego US na Pełnomocnika Ministra Nauki do spraw studenckich.

Następnie głos zabrał Prorektor ds. Nauki prof. dr hab. Andrzej Skrendo, który 
poinformował, że po Świętach Wielkanocnych odbędzie się Rada Nauki, na której omówione 
zostaną m. in. wyniki naukowe w pierwszych dwóch latach obecnego okresu ewaluacyjnego, 
na spotkanie to zaproszony zostanie również Pan Prorektor ds. Finansów, w celu omówienia 
budżetów poszczególnych instytutów na rok 2024. Pan Prorektor odniósł się również do 
procedury dotyczącej oceny okresowej i szkoleń w tym zakresie. Proces oceny odbędzie się za 
pomocą narzędzia BOP, jego zaletą jest to, że jest on klarowny, transparentny i przejrzysty.
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Ocena zakończy się w maju lub czerwcu br. Obecnie opiniowany jest projekt zmian do ustawy 
dotyczącej postępowań awansowych i stopni naukowych. Pan Prorektor odniósł się również do 
Raportu polskiej nauki i polecił jego lekturę. Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Prorektor 
zaprosił wszystkich na Szczeciński Festiwal Bonhoeffera „ŚLADY”, organizowany przez Teatr 
Polski w Szczecinie, US oraz Morskie Centrum Nauki, we współpracy z Dominikanami 
w Szczecinie i Parafią Ewangelicko-Augsburską w Szczecinie, który odbędzie się w dniach 8- 
14 kwietnia i poinformował, że niedługo US podpisze umowę o współpracy z Teatrem 
Współczesnym a wczoraj odbyło się spotkanie z pracownikami naukowymi w ramach kampanii 
wyborczej.

Jako kolejna wystąpiła Pani Prorektor ds. Organizacji dr hab. Kinga Flaga- 
Gieruszyńska, prof. US, która odniosła się do kluczowej obecnie sprawy tj. podwyżki 
i poinformowała, że 12 marca władze rektorskie przedstawiły propozycję: 29,17% dla 
nauczycieli akademickich i 19,17% dla pracowników administracji i obsługi. Kwoty te są 
dlatego takie, gdyż US otrzymał ogólną kwotę wg stanu na koniec 2022 roku, a w między czasie 
były dwie zmiany wynagrodzenia minimalnego i awanse naukowe, co wymagało zmiany 
wynagrodzeń, których rozliczenie spowodowało, że kwoty nie są okrągłe. Pan Rektor podjął 
decyzję, że wszystkie te środki zostaną przeznaczone na podwyżki. Obecnie jedyna odpowiedź 
ze strony związków zawodowych w tej kwestii to wnioski o kolejne tabele. Kolejna sprawa to 
40-lecie Uniwersytetu, które ze względu na różne koncepcje co do daty jego rozpoczęcia 
i trudność w ustaleniu tej daty, będzie odbywało się przez cały przyszły rok. Osoby zajmujące 
stanowiska kierownicze otrzymają prośbę o wskazanie w Państwa jednostkach trzech 
najbardziej interesujących wydarzeniach w ciągu tego okresu, aby móc je włączyć w program 
obchodów. Na ten cel Pani mgr Magdalena Koziara-Piłatowska z Działu Promocji uzyskała 
grant w wysokości 500.000 zł. Pani Prorektor poinformowała także, że w związku z wejściem 
w życie ustawy odnoszącej się do przemocy wobec dzieci, Uczelnia musi wprowadzić politykę 
ochrony dzieci przed krzywdzeniem. Jest to o tyle problematyczne, że ustawa ta jest 
dostosowana swoją treścią do podmiotów, które zajmują się tylko i wyłącznie usługami 
edukacyjnymi dla osób poniżej 18 roku życia, natomiast nie ma logicznych uwarunkowań 
odnoszących się do podmiotów czyniących to okazjonalnie tak jak Uniwersytet. Powstała 
pierwsza wersja tego dokumentu, która zostanie dzisiaj podpisana przez Pana Rektora. Pani 
Prorektor poprosiła, aby przekazać tę informację pracownikom, którzy jeśli będą mieli 
jakikolwiek kontakt z osobą poniżej 18 roku życia muszą zapoznać się z tą polityką, ponieważ 
w niej są określone obowiązki nałożone na takie osoby a także kierowników jednostek 
organizacyjnych, w których dane wydarzenie będzie miało miejsce. Pani Prorektor ponownie 
zwróciła uwagę na problem dotyczący zakupu nowego sprzętu kiedy osoba chcąca go zakupić 
posiada nierozliczone komputery na swoim stanie. Dopóki sytuacja nie zostanie wyczyszczona, 
sprzęt nie zostanie zakupiony. Zwróciła także uwagę na kwestie związane 
z cyberbezpieczeństwem i możliwym audytem ze strony Ministerstwa w tym zakresie, dlatego 
też pracownicy obsługujący rożne systemy informatyczne dostaną kolejne dokumenty.

Następnie głos zabrała Pani Prorektor ds. Kształcenia Pani dr hab. Renata 
Podgórzańska, prof. US. Pani Prorektor powiedziała, że obecnie w obszarze kształcenia cała 
koncentracja skupia się na programach kształcenia na rok 2024/2025. W dniu wczorajszym 
i dzisiejszym US przyjmuje kolejną wizytację, tym razem na kierunku biologiczne podstawy 
kryminalistyki. Spotkanie kończące tę wizytację ma się odbyć dzisiaj o godzinie 13:00. Pani 
Prorektor pogratulowała kierunkom: archeologia, edukacja artystyczna, management instytucji 
publicznych i public relations oraz zarządzanie ochroną środowiska przyrodniczego jako 
laureatom w konkursie Studia z przyszłością.
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Jako ostatni głos zabrał Prorektor ds. Finansów Pan dr hab. Jacek Batog, prof. US, który 
poinformował, że razem z Prorektorem ds. Nauki są już gotowi do przedstawienia informacji 
dotyczącej podziału subwencji i dyżuru dydaktycznego na podstawie danych za rok 2023 r. na 
koniec grudnia, w oparciu o przepisy aktualnie obowiązujące oraz, że zmienione zostanie 
zarządzenie dotyczące realizacji projektów na Uniwersytecie Szczecińskim m. in. w związku 
z zakupem bardzo drogiej aparatury badawczej, związane to jest z potrzebą określenia jaki 
wkład własny Uczelnia musi wnieść do każdego projektu.

Wolne wnioski

JM Rektor poinformował, że z informacji pozyskanych od Pana Ministra wynika, że 
większość Uczelni - 80 % przyjęło wariant zaproponowany przez US przy podziale kwoty na 
podwyżki. Następnie głos zabrał Pan Profesor Jerzy Madejski, który w imieniu Szkoły 
Doktorskiej US zaprosił wszystkich na kolejną Debatę Erazmiańską, która odbywa się właśnie 
dzisiaj. Jest to wyjątkowa debata, gdyż między dziedzinowa biologiczna i humanistyczna. Pan 
Profesor odniósł się również do kwestii delegatów z naszej Uczelni w komitetach PAN, chętnie 
by usłyszał o czym debatuje się w tych ciałach wpływających na kształt życia naukowego oraz 
podzielił się sprawą związaną z Komitetem Filologicznym/Literaturoznawczym, który jest 
bardzo mocno przekonany, że muszą być zmienione warunki oceny monografii zbiorowej. Pan 
Rektor zgodził się z propozycją Pana Profesora Madejskiego, aby przedstawiciele Uczelni 
w komitetach PAN powiedzieli jakie tematy są poruszane i dominują na tych spotkaniach, 
natomiast co do pozostałej kwestii najwłaściwszym do odpowiedzi byłby Ksiądz Profesor 
Chojnacki, którego niestety dzisiaj z nami nie ma. Na zakończenie spotkania Pan Rektor złożył 
wszystkim życzenia spokojnych i radosnych Świąt Wielkanocnych w gronie rodzinnym 
i przypomniał o dodatkowym posiedzeniu Senatu w dniu 27 marca.

Na tym porządek obrad został wyczerpany i posiedzenie Senatu w dniu 21 marca 2024 r. 
zostało zakończone.

Protokół sporządziła 
mgr inż. Maria Motyka
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